

Date: December 24, 2024

التاريخ: 24 ديسمبر 2024

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

<u>Subject: Agility Global signs a new credit</u> <u>facility</u>

Agility Global PLC's subsidiary has signed a credit facility agreement with a number of regional and international banks for a total amount estimated at \$1.4bn consisting of Euros 1bln and \$ 370 mln. The facility has maturities of 3 years and 5 years from signing.

This new credit facility will be used to fund ongoing operations and future growth as well as settling outstanding liabilities including inter-company balances.

As part of the refinancing, Agility Global and its subsidiaries will also be entering into various uncommitted credit lines with relationship banks in order to manage ongoing business operations in the ordinary course of business. This can include issuing trade guarantees, executing foreign exchange and interest hedging as well as other cash management related lines such as short-term overdrafts. There is no change in the liabilities of the Company as of today as a result of this.

Best Regards,

Investors Relations Department

الموضوع: شركة أجيليتي جلوبل توقع عقد تسهيلات ائتمانية

السادة / سوق أبوظي للأوراق المالية المحترمين

تفيد شركة أجيليتي جلوبال بي ال سي أن احدى شركاتها التابعة، قد وقعت عقد تسهيلات إئتمانية مع عدد من البنوك الإقليمية والدولية بمبلغ إجمالي يقدر بنحو 1.4 مليار دولار أمريكي يتكون من مليار يورو و370 مليون دولار أمريكي .وتستحق التسهيلات بعد 3 سنوات و5 سنوات من تاريخ التوقيع.

سيتم استخدام هذه التسهيلات من أجل تمويل عمليات الشركة ومشاريع النمو المستقبلية بالإضافة إلى تسوية بعض الالتزامات بما في ذلك بعض الأرصدة بين شركات المجموعة.

و كجزء من إعادة التمويل، ستوقع شركة أجيليتي جلوبال والشركات التابعة لها ايضاً على عدد من التسهيلات الائتمانية غير الملتزمة مع هذه البنوك من أجل ادارة عمليات الشركة الحالية والتي هي في سياق العمل المعتاد. يمكن أن يشمل ذلك إصدار ضمانات تجارية وتنفيذ التحوط من النقد الأجنبي والفائدة و التوقيع على على تسهيلات أخرى متعلقة بإدارة النقد مثل السحب على المكشوف القصير الأجل ولا يوجد تغيير في التزامات الشركة بناءً على ذلك في الوقت الحالي.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،

ادارة علاقات المستثمرين